

ISO 45001

认证

职业健康安全管理体系认证

提供一个尽可能安全的工作场所对 一个组织的成功不仅是很重要的, 它也是必不可少的。



确保人员的持续健康和安全,不仅仅对员工本身有好处,整个组织也同样受益。鉴于在工作场所内或是由于工作场所的条件原因发生的伤亡人数不断增加,ISO 45001的建立,可帮助组织遵守更全面的职业健康和安全(OHS)的规定。

ISO 45001将取代OHSAS 18001标准,并具备相关ISO标准的特征例如ISO 9001:2015和ISO 14001:2015,包括:采用了ISO管理体系统一的高级结构,利于组织多个管理体系的整合;危险源辨识和风险评估,员工参与等。通过落实本标准规定的要求,组织可以更积极主动地保护员工及组织自身。

您的挑战,我们的解决方案

雇员的工伤和死亡人数达到了惊人的高度。根据ISO 45001简报:据国际劳工组织(ILO)估测,2013年度因工死亡人数达到234万,其中绝大多数(200万)为职业健康原因,而非伤害有关。据职业安全和健康研究所(IOSH)预估,每年因工致癌死亡人数达660,000人。这些数字

表明,组织需要更加重视保护员工,并 通过采取切实有效的控制措施确保他们 的健康和安全。

ISO 45001旨在解决这些上述问题,帮助企业提高他们的OHS绩效。标准修订对组织的直接益处包括:

- 减少和降低员工消极怠工和离职率
- 可降低保险费用及成本
- 减少工伤事故带来的费用及成本
- 最大限度的减少对正常业务运行的不 利影响和干扰

Intertek如何帮助您

Intertek提供使您的组织尽可能无缝转换的认证服务和培训课程。培训课程包括研讨会和为帮助组织转换的精心设计的面对面课程。在ISO标准正式发布前OHSAS 18001获证组织仍能在过渡期间维持现状。在ISO 45001标准的发布后,Intertek将与所有现有客户一起工作,以确保顺利过渡。

让intertek成为您ISO 45001认证过程中 值得信赖的合作伙伴。

联系我们



021-5339 7720 400-886-9926



sc.china@intertek.com



intertek.com.cn



ISO 45001 CERTIFICATION

OCCUPATIONAL HEALTH AND SAFETY MANAGEMENT SYSTEMS CERTIFICATION

Providing a workplace that is as safe as it can be is not just important to the success of an organisation - it is essential.



Ensuring the continued health and safety of personnel in the workplace benefits not only the employees themselves, but also the organization as a whole. In light of an increasing number of fatalities and injuries incurred in the workplace or as a result of conditions in the workplace, ISO 45001 has been created to help organizations comply with more comprehensive regulations that govern occupational health and safety (OHSAS).

ISO 45001 will replace the OHSAS 18001 standard, and it will offer many of the features of related ISO standard like ISO 9001:2015 and ISO 14001:2015. These features include Annex SL – a High Level Structure that integrates with multiple management systems within the organisation, hazard identification and assessment of risks, and employee input. By acting in compliance with requirements set forth by this standard, organisations can become more proactive in protecting their employees and themselves.

Your Challenges, Our Solutions

The number of work-related injuries and fatalities for employees has reached staggering heights. According to the ISO 45001 Briefing Note, "There were, according to an estimate by the International Labour Organization (ILO), 2.34 million deaths in 2013 as a result of work activities. The greatest majority (2

million) are associated with health issues, as opposed to injuries. The Institute of Occupational Safety and Health, IOSH, estimates there are 660,000 deaths a year as a result of cancers arising from work activities." These numbers indicate a need for organisations to place more emphasis on protecting their employees by implementing processes to keep them healthy and safe in the workplace.

ISO 45001 aims to address these issues by helping organisations improve their OHSAS performance. Direct benefits of the revised standard for organisations include:

- Minimised absenteeism and turnover rates for employees
- Minimised insurance-related costs
- Minimised incident-related costs
- Minimised disturbances for operations

How Intertek can help

Intertek offers certification services and training courses for the purposes of making your organisation's transitions and certifications as seamless as possible. Training courses include webinars and in-person classes designed to help your organisation prepare to transition. Organisations currently certified to OHSAS 18001 can remain so through the transition period offered after the publication of the ISO 45001 standard. Intertek will work with

all current customers to ensure a smooth transition to ISO 45001 when the time

For more information on the changes from the International Organisation of Standards and to purchase the Committee Draft of the standard please visit ISO.org. Let Intertek be your trusted partner in the ISO 45001 certification process.

FOR MORE INFORMATION



UK +44 116 296 1620

AMER +1 800 810 1195

EMEA +46 8 750 03 33

ASIA +86 21 53397720

business.assurance@intertek.com



intertek.com/business-assurance/iso-45001